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Predgovor hrvatskom izdanju 
 

Na svom misijskom putu često sam se srela s pitanjem ljudi: »Kakao nekog dovesti k Isusu?» To je bilo i 
moje pitanje godinama!? Naime, sama sam imala iskustvo živoga Boga u svom životu i u srcu želju da to svi oko 
mene dožive. Ali kako to iskustvo prenijeti? 

Za vrijem moje službe u Koprivnici 1991-1992. Bila sam posrednik u organizaciji duhovne obnove 
Gospođa Joanne koja je sa svojim suradnicima održala seminar u župi Donji Mosti, Podravina. Što je bilo 
providonosno za mene i za tolike u tome kraju. Cijelo popodne smo provele zajedno u razgovoru i molitvi, a u 
crkvi silne milosti nad narodom. Na kraju kad je sve poslužila u crkvi, ja sam ju još odvela u kuću da moli za 
malu nećakinju bebu s par mjeseci, naime nevjesta s troje djece došla je u izbjeglištvo a brat je ostao na prvoj 
liniji u našem rodnom kraju Gornji Vakuf – Uskoplje. Gospođa Joanna poslije sve službe u Crkvi ide radosna da 
moli za jednu bebu posebno - zaista čudo utjelovljene Božje Ljubavi. 

Joanne Petronella, misionarka trećerednica sv. Franje prošla je cijeli svijet u službi duhovne obnove u 
Crkvi. Ona je sa svojom grupom suradnika za Veliki Petak dramatizirala Isusov križni put na Kalvariji, a koji su 
prenosile sve svjetske televizije. Sama  je glumila Gospu.  

Planiranu suradnju 1993. nastavljamo. Ja iz Albanije zrakoplovom stižem u Ljubljanu gdje gospđ. Joanne 
ima seminar te zajedno u unajmljenom kombiju idemo za Bosnu u misiju. Vozi nas jedan od naših danas 
najaktivnijih laika, koji je ušao i u Vatikanske strukture u Karizmatskom pokretu Josip Lončar. Kad smo stigli u 
Tomislavgrad Unprofor - međunarodna vojska, nisu htjeli ni čuti da američki građani idu u tako opasno 
područje. Ali Jooanne je uporna, ne da se smesti, na svoju odgovornost, sa svojim timom ide u Uskoplje –Gornji 
Vakuf, nosi mnogu medecinu ali još više nosi Isusa u Srcu u taj mrak, to područje sukoba. Kad smo došli u našu 
župnu crkvu, bila je puna, u crno obučenih ljudi i žena, a lica u djece i svih preplašena i zabrinuta, ja sam samo 
plakala gledajući taj narod. Pod svetom Misom svećenik je održao prekrasnu propovijed i najavio misionarku 
koja će nam govoriti o Isusu koji liječi srca slomljena i na slobodu izvodi potlačene, daje vid slijepima.  

Poslije jedne jednostavne kateheze i iskrene molitve sa narodom i za narod bili su pozvani svi koji žele da 
iziđu naprijed, da se pojedinačno moli za njih, dok se molilo drugi su pozadi pjevali svete pjesme. Kad sam na 
kraju pogledala po Crkvi, ljudi su i dalje bili u crno obučeni ali su sad lica u radosti Božje prisutnosti bila 
ožarena i obasjana srećom, Gospodin je podigao svoj narod. To je sve snimala kamera da bi mogla pokazati na 
američkoj vjerskoj televiziji, što znači navještaj Isusa i iskrena molitva u najtežoj ratnoj situaciji. 

Kad sam čula za ovu knjigu, pomislila sam to je prava stvar i zaista me je fascinirala svojom 
jednostavnošću kako nekog dovesti k Isusu. Ima li nešto ljepše u životu, nego nekoga učiniti istinskim sretnim na 
ovom i na drugom svijetu? Nekoga dovesti do iskustva Božje ljubavi u vlastitom životu. Naime, Bogu je svako 
njegovo dijete dragocjeno. Bog želi da se svi ljudi spase i dođu do spoznanja istine kaže nam Biblija. Vjerujemo 
i molimo da će i ovaj mali prilog biblioteke Božje providnosti «Izvor života», biti na blagoslov svima onima koji 
ovu knjižicu pročitaju. Od srca zahvaljujem mom dragom Stričeviću Slavku Rezi koji je financirao ovo izdanje, 
neka mu dragi Bog obilno uzvrati svojim Blagoslovom. Knjižica kao i obično u ovoj biblioteci neće ići u 
trgovinu ni biblioteke nego među ljude i u njihove živote. 

 
s. Svjetlana Rezo FDC 

Travnik, Svi Sveti 1.11.2007. 
 

 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Predgovor 
 

 
Kad mi primimo Isusa Krista kao OSOBNOG GOSPODINA i SPASITELJA, mi smo TRENUTNO 

ispunjeni BOŽJOM PRISUTNOŠĆU u RADOSTI i VJERI koja kao nadnaravna sila struji preko nas na druge. 
 
Mi želimo da oni s kojima smo u svakodnevnom kontaktu iskuse ovu radost i vjeru, da upoznaju ISUSA 

NA OSOBNI NAČIN, ne kao Isusa kojemu se molimo u nebu, koji može čuti naše molitve, nego kao Isusa koji 
je OSOBNO ZAINTERESIRAN za SVE naše POTREBE - MALE ili VELIKE. 

 
Iznad svega mi želimo onima koje volimo i dolazimo u kontakt s Njime  da imaju VJEČNI ŽIVOT. 
 
Pitanje «KAKO MOGU JA NEKOGA DOVESTI K ISUSU?» Postavljano mi je gdje god sam po svijetu 

putovala. Ljudi pitaju kako bi oni mogli biti od Boga uključeni u ovo vrijeme kao Evangelizatori – u 
zajednicama i među svojim prijateljima.  

 
OVAJ POZIV DA SE NEKOGA DOVEDE  K ISUSU – jeste za SVE VJERNIKE KOJI IMAJU 

ISKUSTVO SPASENJA. OVO nije pitanje kako nekoga uvesti u religioznu grupu ili organizaciju, nego povesti 
nekoga da upozna Isusa i da prime Isusa u svoje srce. Da iskuse da je ŽIV I PRISUTAN U NJIMA – bez obzira 
kojoj religiji pripadaju.  

 
Ovo obraćenje će ih dovesti natrag u njihovu crkvu (ako su već pripadali nekoj crkvi) ili će ih uvesti u vašu 

crkvu da ga slave i da zapale Isusovu vatru – da zavole svoju župu i zajednicu kojoj pripadaju! 
 
Duh Sveti nam je dao tako jednostavnu metodu da svaki od nas može biti od Boga uključen u svoje vrijeme 

kao EVANGELIZATOR. Idimo NAPRIJED i ŽANJIMO u DANAŠNJE VRIJEME ŽETVU za ISUSA!  
  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PRVA GLAVA 
 

ŠTO JE  MOJA ODGOVORNOST 
 SPRAM SVIJETU? 

 
Prije svega  pitamo se: – «Hoćemo li mi imati odgovornost za Evangelizaciju oko nas? »Da promotrimo 

Isusove riječi: «On im reče: Idite po svem svijetu i propovijedajte Radosnu Vijest svakom stvorenju.» Marko 
16,15. 

 
 

OVO JE VELIKA MISIJA! 
 



Vaš svijet jest vaš dom, ured, vaša crkva i gdje god idete. Isus zna da mnogi od nas ne mogu ići u strane 
zemlje propovijedati, ali naš misijski svijet je naše okruženje. 

 
Mi dovoljno ne shvaćamo koliko je efikasna naša prisutnost u sredini u kojoj mi živimo - u našoj obitelji, na 

našem poslu, ili socijalne funkcije koje obavljamo. Ako ste vi dali život Isusu, i odlučili u svom srcu učiniti ga 
GOSPODAROM i UČITELJEM svog života, onda ste vi TABERNAKUL, Isusovo SVETIŠTE- mjesto gdje 
Isus boravi. I gdje god vi idete – Isus ide! Mi smo TIJELO KRISTOVO – Njegove oči, Njegove ruke, Njegova 
pamet, Njegova prisutnost! 

 
MI MORAMO MOLIT ISUSA SVAKI DAN, DA IMA KONTROLU NAD NAŠIM ŽIVOTOM – MI 

MOLIMO: 
«DRAGI ISUSE, DANAS TI SE PREDAJEM I STAVLJAM SEBE POD VLAST DUHA SVETOGA. JA 

TE MOLIM, ISUSE, DA JA DANAS ŽIVIM TVOJ ŽIVOT I TVOJU PRISUTNOST ONIMA S KOJIMA ĆU 
DOĆI U KONTAKT. UPOTRIJEBI ME NA SVOJU SLAVU. MOJA DUŠA ČEZNE DA TE UVEDEM  U 
NJIHOV ŽIVOT. AMEN. 

 
Dok smo molili ovu molitvu, mi smo POTVRDILI tri stvari:  
 
1. Da smo vođeni Duhom Svetim. 
2. Da smo Isusova prisutnost za one s kojima dolazimo u kontakt. 
3. Da oni s kojima ćemo doći u kontakt dobiju želju da im posredujemo Isusovu prisutnost! 
 
Naše NAVJEŠTANJE je NAŠ ŽIVOT PRED NJIMA. To je razlog zašto smo mi predali sebe i svoje 

osjećaje toga dana. Toliko je važno da se Isusova ljubav prelijeva preko nas, da mi ne propovijedamo svoju 
pravednost, nego Isusovu ljubav koja NE OSUĐUJE, nego LIJEĆI. 

Vi morate pitati sebe « Kako ja mogu biti ta posuda Isusove ljubavi? »Možda se osjećate neprikladnim! 
Morate se UZDATI u Isusa i prisutnost Duha Svetoga koji:  

 
1. VAS VODI 
2. STRUJI KROZ VAS 
 
Mi nismo savršeni dok gledamo Isusa, ali mi udišemo savršenstvo. Drugim riječima, naš cilj je biti kao Isus, 

imati njegov karakter! Kako možemo postići Isusov karakter? 
 
1. Molitva u zajednici i osobna, intimna molitva. 
2. Vjerno čitajući Božju Riječ 
3. Katolici- pohađanje sv. Mise i Sakramenata, drugi kršćani neka  
posjećuju službe Božje u svojim crkvama. 
 
Budimo SVJESNI sebe i našeg vladanja ali ne budimo obeshrabreni gledajući naš duhovni napredak. Isus 

nas ne osuđuje NEGO GLEDA NA ISTINSKU ŽELJU NAŠEGA SRCA. Bog će podići našu nedostatnost i 
blagosloviti naše nastojanje i tako ćemo mi donijeti velike plodove, ako je naša nakana čista, ako smo vjerni i 
poslušni Njegovoj Riječi. Isus ne očekuje od nas da budemo duhovni giganti, ali On očekuje da smo u centru 
NJEGOVE LJUBAVI, mi sami i oni oko nas! 

 
Nikad ne podcjenjujte SNAGU ISUSOVE LJUBAVI KOJA JE U VAMA. Sveti Pavao kaže: «Mi smo 

pisma, ŽIVA PISMA, gledana i čitana od svih ljudi.» 
«Vi ste naša preporuka upisana u našim srcima koju poznaju i čitaju svi ljudi» 
«Očito da ste vi pismo Kristovo, sastavljeno ne našom skrbi, napisano ne crnilom, nego Duhom Boga 

Živoga, ne na pločama od kamena, nego na tjelesnim pločama u srcu.» 



2 Korinćanima 3,2-3. 
Sveti Pavao dalje u poslanici Koninćanima kaže da mi ne ovisimo od naše ljudske slabosti – jer kad smo 

predali sebe pod vlast Duha Svetoga – mi posjedujemo Božju snagu. 
 
«Mi, naime, ne propovijedamo sebe nego Krista Isusa kao Gospodina, a sebe kao vaše sluge radi Isusa.» 
 

2.Korinćanima 4,5 
 
 
Ako mi damo sebe Bogu Duhu Svetomu, onda je u našoj slabosti Božja snaga i ljubav koju postižem u 

svakoj potrebi. Sv. Pavao nam kaže da je Bog izabrao slabe ovoga svijeta da budu Njegovi učenici. 
«Naprotiv, što je ludo u očima svijeta, izabra Bog da posrami mudre; što je slabo u očima svijeta, izabra 

Bog da posrami jake. 
                     I Korinćanima 1,27. 

 
Mi koji ne djelujemo u vlastitoj snazi, ovisimo o Bogu. Oviseći o Bogu, naši osobni putovi se skraćuju i mi 

se otvaramo Božjem ZNANJU, SNAZI i LJUBAVI! 
 
Tako prva i najvažnija stvarnost i odgovornost koju trebamo imati jeste: 
 

 
 

MI SMO ZA NJIH BOŽJA PROVIDNOST I BOŽJA LJUBAV 
MI SMO ŽIVO PISMO 

I 
NAŠA PROPOVIJED JE DUHOVNI ŽIVOT- 

LJUBAV KOJU MI DAJEMO DRUGIMA 
 

MI SMO POZVANI DA DRUGIMA PRENESEMO 
ISUSOVU SPASAVAJUĆU LJUBAV 

 
 

MOJE MISIJSKO POLJE JE MOJE MJESTO GDJE JA: 
 
1. ŽIVIM 
2. RADIM 
3. SOCIJALE (moji odnosi s drugima) 
 

 
Pomolimo se: 

«DRAGI ISUSE, UČINI ME OSJETLJIVIM NA SVIJET OKO MENE. UČI ME KAKO DA BUDEM TVOJA 
ŽIVA PRISUTNOST U MOJEM SVIJETU, U MOJOJ SLABOSTI, UČINI ME SREDSTVOM SVOJE 

PRISUTNE SNAGE I LJUBAVI. AMEN!»  
 
 
 
 
 

DRUGA GLAVA 
 



KAKO MOGU  ZNATI DA JE NETKO 
SPREMAN NA OBRAĆENJE DA PRIMI ISUSA? 

 
Svijet je danas žedan ISUSA i Njegove VELIČANSTVENE LJUBAVI – više nego ikad u povijesti. Ako mi 

gledamo svojim ljudskim očima i pameti mi možemo biti demaskirani od nekoga koji, kako nam se čini ima sva 
dobra – dobar brak, dobro zdravlje, dobar posao. Ali Isus vidi dublju potrebu i rane svoga stvorenja.  

 
Svi smo mi stvoreni s jednom dubokom nutarnjom prazninom, koju može samo Isus ispuniti. Tako, kad mi 

postavljamo pitanje – «Da li osoba treba Isusa?» Mi možemo biti sigurni da dok osobe koje nemaju Isusa Krista 
kao GOSPODINA i UČITELJA svoga života – ONE ĆE osjećati prazninu u svojem najdubljem biću, u duši. 
One će TREBATI ISUSA! Da bi predali svoj život, oni to trebaju i riječima izraziti – predajući sav svoj život 
Isusu i postavljajući Isusa kao GOSPODINA i GOSPODARA svoga života.  

 
Dok smo mi u promijenjenom, obnovljenom nadnaravnom stanju – život koji živimo pred njima je knjiga – 

koju oni čitaju. Dok mi živimo Isusov život, ljubav i snagu pred njima, oni su dionici Božje Riječi. 
 
Sveto Pismo nam kaže da Božja Riječ nikad ne ide u prazno: 
«Tako se Riječ koja iz mojih usta izlazi ne vraća k meni bez ploda, nego čini ono što sam htio i obistinjuje 

ono zbog čega je poslah.»  
Izaija 55,11. 

 
Mi dolazimo do zaključka da svijet treba Isusovu ljubav i spasenje. Tu je mnogo znakova koje nam je Duh 

Sveti objavio, pokazao nečiju otvorenost za koga osjećamo da nas Bog šalje da mu svjedočimo. Mi možemo 
vidjeti potrebu u njihovim očima ili čuti njihov vapaj u njihovom glasu. Vi možete naići na njihovu otvorenost 
prema vama, govore vam o njihovoj nutarnjoj boli i potrebi za molitvom. U poteškoćama oni dolaze k vama 
tražeći pomoć jer više ne mogu kontrolirati svoj život. Oni trebaju dati svoj život Isusu i dozvoliti Gospodinu da 
drži kontrolu nad njihovim životom! 

 
Dok oni daju svoj život Isusu pod kontrolu i prepuste se da budu preplavljeni Isusovom ljubavlju i kad daju 

sebe Isusu, On će spustiti svoju probodenu ruku i ozdraviti njihove rane – Isus će udahnuti svoju ljubav u 
njihove duše i oni će se osjetiti slobodni od krivnje. Isus će dati njihovom životu novi polet, novo shvaćanje. Oni 
će uistinu biti novo stvorenje.  

«Dakle, ako je tko u Kristu, on je novi stvor; staro je nestalo, novo je, evo, nastalo». 
 

II Korinćanima 5,17 
 
Isus dolazi svima od nas sa velikim darom svoje snažne ljubavi. Zato, ako mi postanemo Njegova prisutnost 

onima okolo nas kojima svjedočimo, mi moramo biti ispunjeni Njegovom ljubavlju prema njima. Mi moramo 
govoriti i moliti s darom ljubavi koja će strujati iz nas i ohrabrivati ih da se prepuste Isusovoj ljubavi prema 
njima, upravo tamo gdje su u njihovoj konkretnoj situaciji. 

 
Jednom kad predaju sebe Isusu - i zamole Isusa da bude Gospodar njihovog života, mi im trebamo reći da 

smo im mi poslužili da ih Isus uistinu učini novim stvorenjem, ozdravljajući njihove rane i od vlastitih i tuđih 
grijeha. Mi im trebamo potvrditi da će im proces preobrazbe činiti Duh Sveti – dok oni budu čitali Božju Riječ i 
živjeli kao kršćani. 

 Mi ne smijemo nikada suditi. Mi uvijek moramo ljubiti i biti im na raspolaganju za molitvu.  
Đavao će doći protiv vašeg uma i pokušati staviti strah u vaše srce da ne bi svjedočili onima u potrebi. Mi 

moramo u Isusovo ime SVEZATI PROTIVNIKA, prepoznavajući njegovu taktiku ići naprijed proklamirajući 
Božju Riječ, uzdajući se u prisutnost i snagu Isusa u nama koja nas vodi i upućuje. Strah nikad ne dolazi od 
Boga!» 



 
Jednostavno nekome recite: Duh Sveti nas potiče da Vas pitam -  
«Hoćete li danas dati svoj život Isusu, On vas jako voli. On čeka na vas – pozovite ga u svoje srce.» 
  
 
Mi moramo naglasiti da osobu ne pozivamo u svoju crkvu ili koju organizaciju, nego je ovo savez između 

nje i Isusa. Isus im želi biti prisutan i biti njihov Gospodar. Ne bojte se da ćete upotrijebiti krive riječi. 
Jednostavno zamolite Duha Svetoga da kontrolira vaše riječi, misli i djela. Onda mi ih možemo otvoreno u 
ljubavi pitati – da li bi željeli okrenuti svoj život prema Isusu. 

Moramo im ovo protumačiti, Isus će imati kontrolu nad njihovim životom i, kad On ima kontrolu, oni će 
imati život vječni.  

Moramo naglasiti da će oni imati od Isusa novi život i na zemlji. 
 

 
NIKAD IH NEĆE OSTAVITI 

ILI IH ZABORAVITI 
 

ON JE NJIHOV 
I 

ONI SU NJEGOVI 
 
 

Mi smo tad spremni svjedočiti spasenje našoj okolini! 
 

BUDITE PAŽLJIVI NA DRŽANJE 
I BOL ONIH KOJI VAS OKRUŽUJU 

 
BUDIMO OSJETLJIVI NA POTREBE 

ONIH OKO NAS 
BUDIMO NOSITELJI LJUBAVI ONIMA 

KOJIMA SVJEDOČIMO –NIKAD NE 
BUDIMO NOSITELJI OSUDE. 

MI NE PROSUĐUJEMO POTREBE  
SPASENJA – SA ZEMALJSKIM 

SHVAĆANJEM MI GLEDAMO SA  
OČIMA DUHA SVETOGA. 

 
NJIHOV KRIŽ PATNJE JE OTVORIO 

VRATA DO ISUSA. 
 

 PODJELI SNAGU SPASENJA: 
  
1. ONI ŽELE BITI NOVO STVORENJE. 
 
2. ISUS ĆE IZLJEČITI NJIHOVU BOL –  
OZDRAVITI IH I OSLOBODITI KRIVNJE. 
 
3. ISUS IH VOLI BAŠ TAKVE KAKVI SU. 
 
4. BOG – DUH SVETI ĆE IH USAVRŠITI.  



OZDRAVITI RANE OD GRIJEHA. 
 
5. KAD ISUS NADGLEDA NJIHOV ŽIVOT-  
ONI ĆE IMATI ŽIVOT VJEČNI. 
 
6. ONI ĆE POČETI NOVI ŽIVOT S IZVANREDNIM 
SHVAČANJEM U DUHU SVETOM. 
 
NE DOZVOLI DA TI ĐAVAO STAVI STRAH U SRCE – DA NE GOVORIŠ RIJEČI ŽIVOTA. 
 
NAGLASI OSOBI DA JU NE VODIŠ U DRUGU CRKVU ILI ORGANIZACIJU - NEGO U OSOBNU 

VEZU SA ISUSOM KRISTOM. 
 
Dragi Isuse, daj mi milost pronicljivosti da vidim potrebe ljudi u mojoj sredini. Duše Sveti, ispuni mi misli 

svojim mislima, ispuni moje oči svojom vizijom, ispuni moja usta svojom Riječju. 
 
Učini da budem osjetljiv,a na one koji su spremni otvoriti svoje srce tvome spasenju, da im vodim duše u 

Božje Kraljestvo – u tvoju slavu. AMEN. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 TREĆA GLAVA 
 
 

IMAM LI JA SPOSOBNOST  
DA NEKOGA DOVEDEM K ISUSU 

 
Ovo je vjerujem prvo pitanje što si postavljamo: Ako si DUHOVNO OBNOVLJEN VJERNIK, ako si 

postavio ISUSA KRISTA kao GOSPODARA i SPASITELJA svoga života, onda imaš MOGUĆNOST nekoga 
dovesti Gospodinu. 

 
Ti imaš Isusa u svom srcu bez obzira kako se osjećaš – moraš se UZDATI u Božju prisutnost u Tebi, da 

vodi i upravlja tvoj um, misli i riječi kod svjedočenja onome koga ti je Gospodin pokazao. VJERUJ da su 
RIJEČI koje ti govoriš ŽIVOT za onoga kome svjedočiš. 

 
Isus nam ljubazno govori, da mi nismo izabrali njega, nego da je ON IZABRAO NAS! 
 
«Niste vi mene izabrali, nego sam ja vas izabrao i odredio vas da idete i rodite rod, i da vaš rod ostane, i da 

vam dadne Otac što ga zamolite u moje Ime.»   



Ivan 15,16 
 
Mi smo Isusov IZABRANI ISTRUMENT – nije li izvan ljudske pameti misliti da nas je Bog IZABRAO – 

POZVAO – da budemo njegova prisutnost, instrument, da prenesemo znanje o spasenju. Vodimo narod u Božje 
Kraljestvo i VJEČNI ŽIVOT! Pavao dijeli s nama ovo znanje u poslanici Efežanima.  

 
«Kojoj sam postao službenik po daru Božje milosti koja mi je dana djelatnošću sile njegove:» 

Efežanima 3,7 
 
Pavao u poslanici Kološanima, također iznosi veličanstveni poziv služenja uvodeći narod u spoznaju i 

iskustvo spasenja i obraćenja. 
 
«Ako doista ustrajete u vjeri , utemeljeni i postojani i neodoljivi od nade Radosne Vijesti koju ste čuli, koja 

se propovijeda svakom stvorenju pod nebom i kojoj ja, Pavao, postadoh poslužiteljem.»  
Kološani 1,23 

 
Pavao nam također kaže u poslanici Timoteju da će nam Isus dati snagu da ostanemo Vjerni. 
«Timoteju pravom sinu u vjeri. Milost, milosrđe i mir od Boga Oca i Krista Isusa, Gospodina našega.» 

I Timoteju 1,2 
 

Mnogo puta mi osjećamo da BOŽJA RIJEČ nije djelotvorna u nama. Ovo je sotonska laž, on je otac laži. 
Mi trebamo preplaviti svijet ISTINOM, UNIJETI moć i snagu Boga, Duha Svetoga izlivenog po Riječi Božjoj 
dok se OTVARAMO u VJERI AUTORITETU BOŽJE RIJEČI, mi nalazimo Duha Svetoga koji nas jača, 
pomazuje našu riječ svojom prisutnošću, i ova riječ će donijeti plod.  

 
Mnogo puta te riječi, koje izgovaramo, naviještajući im Isusa i s njima dijelimo njegovu ljubav i želju da im 

On liječi rane a mi sijemo SJEME. Gospodin nam pokazuje kad je ovo sjeme zrelo za žetvu. Kad je ova Riječ 
(sjeme) ojačalo Duhom Svetim, tada ono donosi plodove i osoba je spremna da bude vođena u Božje spasenje. 
Duh Sveti će upotrijebiti od nas izgovorenu Isusovu RIJEČ ŽIVOTA, i usaditi je u njihov duh, oživljavajući ih 
na novi život. Dok mi nekoga ljubimo, mi također svjedočimo. Bog će nas prosvijetliti kad ćemo ih povesti u 
molitvi da uspostave s Bogom Savez. 

 
Ovdje vidimo da mi radimo s Bogom, surađujemo s Duhom Svetim da nekoga dovedemo do Isusa. Ovo je 

jako važno da postanemo svjesni da smo mi Božji suradnici. 
Hvala Ti Isuse! 

 
MI SMO POSIJALI SJEME 

BOG ZALIJEVA I  
DAJE DA RASTE. 

 
MI ŽANJEMO PLODOVE 
ZA BOŽJE KRALJESTVO 

U II Korinćanima, redak pet u šestom poglavlju, Pavao nam pokazuje kako smo mi Božji suradnici u 
donošenju spasenja svijetu oko nas. On nam tumači Božji plan da nas upotrijebi:  

«Prema tome mi vršimo poslaničku službu u Ime Krista – kao da Bog opominje po nama. U ime Krista 
molimo: Pomirite se s Bogom! Njega koji je bio bez ikakva grijeha Bog učini mjesto nas grijehom, da mi u 
Njemu postanemo pravednošću Božjom.» 

II Korinćanima 5,20.21. 
 



«Kao njegovi suradnici mi vas opominjemo da ne primate uzalud milosti Božje. Uistinu veli: Uslišah te u 
pravo vrijeme, pomogoh ti u dan spasenja. Pazite: sad je pravo vrijeme, sad je dan spasenja!» 

II Korinćanima 6:1-2. 
 
Ovo je Božji plan: 
 
Da nas upotrijebi kao svjedoke svijetu oko nas, da im posvjedočimo o Isusovoj ozdravljujućoj ljubavi i da 

ih uvedemo u molitvu za obraćenje- spasenje! Mi nismo sami, Bog djeluje u nama, radi po nama. 
 
PO NAMA – Dok mi naviještamo Isusovu poruku ljubavi. 
 
S NAMA – Gospodin jača našu riječ i čini da donese plodove.  
 
Tako mi sada znamo; Mi ćemo – IMATI SPOSOBNOST DA NEKOGA DOVEDEMO DO ISUSA! 
 

MI SMO IZABRANI ISTRUMENT 
UPOTRIJEBLJEN OD ISUSA 
DA DONESEMO PLODOVE 

ZA BOŽJE KRALJESTVO 
 

NAŠA RIJEČ NAVJEŠTANJA 
BITI ĆE OD BOGA  

POMAZANA, OJAČANA 
 

MI RADIMO S BOGOM – DA BI  
DONIJELI PLODOVE – (SPASENJE) 

ZA BOŽJE KRALJESTVO 
 

MI NE IDEMO SAMI NAPRIJED  
NAVJEŠTAJUĆI ISUSOVU  

LJUBAV I SPASENJE - BOG NAŠ - IDE  
ISPRED - I RADI PO NAMA! 

 
JA SIJEM SJEME NAVJEŠTAJUĆI ISUSOVU 
LJUBAV I RIJEČ BOG ZALIJEVA I GOVORI-  

KADA DA NEKOGA POVEDEM JA SAM BOŽJI SVJEDOK 
 

BOG ĆE ME PROSVIJETLITI I VODITI KAD 
 ĆU IM NAVJESTITI GOSPODINA 

 
 
 
 

Dragi Isuse, 
Hvala što si me izabrao da idem i donesem plodove za Tvoje Kraljevstvo. Zahvaljujem Ti, Isuse, što si mi dao 
udio u velikom Božjem planu spasenja ljudi. Hvala Ti, Isuse, za potvrdu da Ti radiš po meni i da smo mi 
suradnici - da se svijet vrati Tebi. Učini me osjetljivim na tvoj savršeni plan da druge povedem molitvom u 
Savez, molitvu spasenja. Upotrijebi me za svoju slavu – Isuse, radi po meni – da druge dovedem do spasenja!  
Amen 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ČETVRTA GLAVA 
 

KAKO JA MOGU NEKOGA DOVESTI – U POTPUNO OBRAĆENJE 
 

Mi smo predodređeni da imamo odgovornost za svijet oko nas, kad smo jednom primili Isusa, pozvani smo 
na poslanje drugima da im donesemo Njegovu ljubav i spasenje. 

 
U sigurnosti da će nas Bog, Duh Sveti prosvijetliti, dati do znanja kada i gdje svjedočiti Isusovu ljubav i 

spasenje. Bog će, također dati do znanja kad je pravo vrijeme za nekoga da ga povedemo po svjedočenju u 
molitvi do saveza s Bogom. 

 
Mi čitamo u Svetom Pismu da ako mi imamo Isusa za Spasitelja i Gospodara svoga života, mi imamo 

dužnost privoditi druge k Isusu. Mi, također, znamo da mi nismo sami dok idemo naviještati Isusa. Mi znamo da 
nismo sami dok nekoga vodimo Gospodinu po molitvi od obraćenja do spasenja. Bog radi po nama! 

  
Sad mi postavljamo pitanje: KAKO MOGU JA NEKOGA DOSVESTI DO ISUSA? 
 
Prije svega ne smijemo se plašiti lica onih koje vodimo k Gospodinu. Ponekad dok gledamo njihova lica, 

strah će nas preplaviti da ćemo se slediti. Mi smo već iskusili da strah nije od Boga, nego od neprijatelja vaših 
duša, Sotone. Događa se nekad da mi vidimo njihov izražaj lica ne zainteresiran za ono o čemu im mi govorimo. 
Sotona želi da njihovim izražajem lica prestraši nas, i spriječi da mi ne bi nekoga priveli k Gospodinu. 

 
Naš Gospodin nam je ostavio snažnu Riječ u knjizi proroka Jeremije –  
«Dođe mi riječ Jahvina: Prije nego što te oblikovah u majčinoj utrobi, ja te znadoh; prije nego što iz krila 

majčina izađe, ja te posvetih, za proroka svim narodima postavih te. 
 A ja rekoh: Ah, Gospode Jahve, gle, ja ne umijem govoriti: dijete sam. A Jahve mi odgovori: Ne govori: 

Dijete sam! Već idi onima kojima te šaljem i reci sve ono što ću ti narediti. 
 
«Ne boj ih se: jer ja sam s tobom da te izbavim, riječ je Jahvina. I tada Jahve pruži ruku, i dotače se usta 

mojih i reče: Evo u usta tvoja stavljam Riječi svoje.» 
Jeremija 1,4-9. 

 



U ovim snažnim redcima, Gospodin nam govori da prije nego smo i začeti pod srcem naše majke, On nas je 
izabrao! U 6 retku mi vidimo da Jeremija odgovara u strahu na Božji poziv da bude nosilac Božje Riječi, Božji 
glasnogovornik. On se boji da je premlad, on se boji ljudi i njihovih lica.  

Mi smo koji puta kao Jeremija – mi se bojimo realizirati naš poziv u našem životu. Od kad nas je Bog odabrao da 
postanemo Njegovi ambasadori. Mi gledamo sebe i svoj život s tjelesnog zemaljskog gledišta, i čudimo se kako uopće 
Bog može nas upotrijebiti! Mi se osjećamo kao Jeremija – previše mladi u Gospodinu. Ne uvedeni dovoljno u duhovno 
iskustvo, razumijevanje. Ali Bog nam govori, On će nas voditi i upotrijebiti. Bog nam obećava: On će biti s nama! 

 
Mi trebamo u svako vrijeme moći svjedočiti ljudima o snazi i ljubavi Isusovoj u našem životu. Mi možda mislimo 

da moramo biti u duhovnoj atmosferi, ili s velikom mjerom svetosti kad naviještamo Isusa. Isus očekuje da njegova 
prisutnost bude aktivna u nama u svako vrijeme. Dok živimo i hodamo u naravnom životu, mi smo odgovorni da on 
bude uvijek s nama prisutan. Mnogo puta, dok mi naviještamo Isusovu ljubav i spasenje s naravnim snagama, i ne 
trudeći se da budemo super duhovni naše su riječi prihvaćene. Forma duhovnosti naše ovisi o našem milosrđu i 
samilosti – i prilazi onima kojima mi svjedočimo kao super duhovna snaga. 

 
Bog očekuje od nas da živimo s Isusom u našem svakodnevnom život, koncentrirajući se na Njegovu prisutnost u 

nama i našoj redovnoj dnevnoj zadaći. Petar nam govori u svojoj poslanici da smo uvijek spremni pokazati nadu koja je 
u nama. Ta nada je Isus Krist.  

«Naprotiv, štujte u svojim srcima Krista kao Gospodina, uvijek spremni na odgovor svakomu tko vam zatraži 
razlog nade koja je u vama.» 

I Petrova 3,15. 
 
 
Pavao je pisao Timoteju i upućivao ga da uvijek bude spreman podijeliti Isusovu ljubav i spasenje. 
«Propovijedaj riječ – pristupi (k vjernicima) – bilo da im je zgodno, bilo nezgodno vrijeme – kori, prijeti, opominji 

u svoj strpljivosti i svakoj vrsti pouke. 
    II Timoteju 4,2. 

 
Dok mi živimo svakodnevno u odgovornosti prema Isusovoj prisutnosti, tada ćemo biti sposobni naviještati Isusa u 

svako vrijeme, onima oko nas. 
 
Dok mi u ljubavi poslužujemo one oko nas mi im svjedočimo da je Božja volja da spoznamo pravo vrijeme i da ih 

pozovemo da predaju svoj život Isusu. Dok nam oni pričaju o svojim križevima i patnji u njihovom životu, to je vrijeme 
kad Bog može uči u njihove živote sa svojom ozdraviteljskom Ljubavlju. Mi ih jednostavno pitajmo da li bi oni željeli 
predati svoj život Isusu, da Isus ima kontrolu u njihovom životu. Tako im se otvara nebo za svu vječnost. Naviještajući 
im ovo, ISUS će ih snažno OJAČATI. Zamolimo ih da ponove za nama ovu molitvu. 

 
Dragi Isuse, Danas te pozivan u svoje srce. 

Ja Ti predajem svoj život i ja želim za Tebe živjeti. 
 

Zazivam tvoju Presvetu Krv za oproštenje 
 mojih grijeha i ja vjerujem da si uskrsnuo od mrtvi. 

Ja Ti se Isuse potpuno predajem da budeš 
 GOSPODAR moga ŽIVOTA. 

Obnavljam svoje krsno obećanje i odričem se Sotone. 
Odričem se svake uključenosti u magiju. 

Ja se ufam u te i želim samo za Tebe živjeti. 
Hvala Ti, Gospodine, što me danas činiš novim stvorenjem-  

Ovo je prvi dan moga života s Tobom. Amen. 
 



Osoba treba ispovjediti ovu istinu da bi imala iskustvo obraćenja: 
1. Isuse, ja Ti predajem svoj život. 
2. Isuse, želim živjeti za Tebe. 
3. Isuse, želim da budeš Gospodar moga života. 
4. Isuse, primam Tvoju Presvetu Krv za oproštenje mojih grijeha.  
5. Isuse, Vjerujem da si uskrsnuo od mrtvih. 
6. Isuse ja sam sad novo stvorenje u Tebi. 
 
Tako je jednostavno nekoga dovesti do Isusa – ali će đavao reći da je to jako teško! 
 
Ja molim da ova knjiga bude blagoslov za vas. Molim da vi idete i rod donesete za Kraljevstvo Božje. 
Idite naprijed – navijestite Isusovu ljubav u vašoj sredini. Recite im kako mogu biti spašeni. Tako će oni 

donijeti ŽIVOG ISUSA u svoju sredinu, i biti blagoslov svojim pastirima. 
 
Nije li to čudesno da nas Bog uključuje u svoj Plan Spasenja? Mi imao privilegij privoditi duše k spasenju. 
 
Kad dođemo pred Isusa, onima od nas – koji smo donijeli plodove za Njegovo Kraljevstvo, On će nam reći: 

«DOBRO SI UČINIO - MOJ DOBRI I VJERNI SLUGO – 
UĐI U VESELJE GOSPODARA SVOGA». 

 
Kad sretnemo drage oči pune ljubavi - mi smo sigurni –  

BOG ĆE NAS UPOTRIJEBITI ! ! ! 
 

TEKSTOVI SPASENJA 
(ŽIVOT BIBLIJE) 

   
 

VJERA i ISPOVJEDANJE 
 

 Rimljanima 10,9 – «Ako ustima svojim priznaješ Isusa Gospodinom i srcem svojim vjeruješ da ga je Bog 
uskrsio od mrtvih, biti ćeš spašen.» 

 
MOGUĆNOST ZA SVE LJUDE 

 
Luka 3,6. «Svaki će čovijek vidjeti spasenje Boga našega!» 
 
Djela Apostolska 2,21. –«Tko god tada zazove ima Gospodnje, biti će spašen.» 
 
Sveto Pismo kaže: 
Rimljanima 10,13.«Tko god zazove ime Gospodnje, spasit će se. 
Titu 2,11-«Baš se tim očitova milost Božja u svojoj spasiteljskoj snazi za sve ljude.» 
II Petrova 3,9- «Ne odustaje Gospodin od izvršenja obećanja, kako to neki misle, nego vas strpljivo podnosi 

jer neće da se itko izgubi, nego da svi pristupe obraćenju.» 
 

BOŽJI DAROVI 
 

Ivan 3,16 – «Da, Bog je tako ljubio svijet da je dao svoga jedinorođenoga Sina da ne pogine ni jedan koji u 
Njega vjeruje, već da ima život vječni.» 

 



Ivan 4,10 - «Isus joj odgovori: Kad bi ti znala za dar Božji i tko je onaj koji ti veli: Daj mi piti, ti bi u njega 
iskala i dao bi ti žive vode.» 

 
Rimljanima 6,23 – «Jer je plaća grijeha smrt, a milosni dar Božji jest život vječni u Kristu Isusu, Gospodinu 

našemu.» 
 
Efežanima 2,8 – «Da, milošću ste spašeni- po vjeri. To ne dolazi od vas; to je dar Božji.» 
 
 

NEMA OSUDE 
 

Ivan 5,24 – «Zaista, zaista, kažem vam, tko sluša moju Riječ i vjeruje onome koji me posla, ima vječni 
život.» 

 
 
Rimljanima 8,1 – «Sada više nema nikakve osude onima koji su u Kristu Isusu.» 
 

OTPUŠTENJE GRIJEHA 
Matej 26,28 – «Pijte iz njega svi, jer ovo je moja krv, krv Saveza, koja se prolijeva za sve za oproštenje 

grijeha.» 
 
Djela Apostolska 2, 38-«Obratite se – reče im Petar – Neka se svaki od vas krsti u ime Isusa Krista za 

oproštenje grijeha; tako ćete primiti dar Duha Svetoga.» 
 
Hebrejima 9,22- «I po Zakonu se, gotovo bih rekao, sve čisti krvlju, i bez prolijevanja krvi nema 

oproštenja.» 
 

SAMO PO ISUSU KRISTU 
Ivan 10,9 –«Ja sam vrata. Tko uđe kroza me, spasit će se; on će ulaziti i izlaziti i pašu nalaziti.» 
 
Djela Apostolska 4,12- «Spasenja nema ni pod jednim drugim imenom, jer je pod nebom jedino to ime 

dano ljudima po kojem nam se treba spasiti.» 
 
Djela Apostolska 15,11- «Uostalom, mi vjerujemo da smo spašeni, jednako kao i oni, milošću Gospodina 

Isusa. 
 
Hebrejima 5,9 –«Postigavši savršenstvo postade svima koji mu se pokoravaju uzrok vječnog spasenja.» 
 
JEDNOM KAD NEKE DOVEDETE DO GOSPODINA ONI SU VAŠ PLOD. UVIJEK BUDITE 

SPREMNI S NJIMA PODJELITI BOŽJU LJUBAV. UVJIEK IH SE SJEČAJTE U MOLITVAMA. 
MOLITE NEPRESTANO DA SE JAČAJU I RASTU U KRISTU – DA I ONI MOGU DONIJETI 
PLODOVE, PROSLAVITI BOGA I ŠIRITI  
BOŽJE KRALJESTVO. 


